
Referat FAU-møte den 20. februar 2018 

Tilstede: Lena Leikvoll (1. trinn) 

 Ragnhild Andreassen (referent, 2. trinn) 

Frode Monsen (5. trinn) 

 Thomas Sørensen (leder, 6. trinn) 

 Kristine Fossbakk (7. trinn) 

 Rektor Truls Larsen 

Forfall:  Kristine Nielsen Lie (nestleder, 3. trinn) 

Joachim Deisz (kasserer, 4. trinn)   

Nr Sak Ansvarlig 

1.  Oppgaver og spørsmål fra sist: 

• Lage et årshjul som gir oversikt over FAU sine oppgaver. 
Blant annet oppgaven om å søke etter nærmiljømidler om 
våren. 
Status: Årshjul påbegynt. Det er søkt om nærmiljømidler fra 
Bergen Kommune. Søkt om penger til:17. mai 
arrangement, Skoleball, Barnevakten, Skolehage, diverse 
SFO.  
 

• FAU sjekker hvem som sitter i 17. mai komiteen med 
bakgrunn i FAU sitt bidrag. Status: Kyrre Haugen og Hanne 
Dahle blir sittende. De 2 nye representantene i 17. mai 
komiteen er Vibeke Lokøy og Bjarne Magnussen for 2 år. 
 

• Informerer om Barnevakten. Det blir den 25. april kl. 18-20. 
Info sendes ut fra klassekontakt. 
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2.  Spørsmål til rektor: 

• Hvorfor er ikke skolen med på Skolefruktordningen?  
o FAU spør rektor om dette kan være aktuelt. Rektor 

viste til at det tidligere var skolefruktordning når det 
var ungdomsskole og gratis ordning, men ble 
avviklet da det ble betalende ordning. Evt. 
skolefruktordning ble diskutert. FAU besluttet at vi 
ikke går for skolefruktordning. 

• Hvem har ansvar for at det blir strødd på skoleplassen når 
det er snø og is?  

o FAU ber om at skolen følger opp at det strøs for 
«gåstier» til inngangene, så både barn og voksne 
ferdes trygt og begrenser uønskede hendelser. 
Rektor viste til at vaktmester har ansvar for å strø 
stier til inngangene. Skolen har avtale med lokal 
bonde om brøyting og strøing av skoleplassen. 

• Nye Eidsvåg skole: Mulighet for skolehage? 
www.geitmyraskolehage.no. Rektor bekreftet at skolehage 
er lagt inn i skoleskissen og plassert på taket av 
idrettshallen. 

• Plass for lagring av instrumenter og utstyr til korps er 
ønskelig. Skole paviljongen vil ha meget begrenset med 
plass, og rektor kan ikke love oppbevaring av instrumenter. 
Nye Eidsvåg skole vil ha noe lagringskapasitet, men 

 

http://www.geitmyraskolehage.no/


hovedsakelig for skolens utstyr. 
 

3.  Nytt fra sist  
 

• Planen er å flytte inn i Skolepaviljongen i slutten av mai. 
Montering av møbler blir fra 1 uken i mai. 

• FAU har spilt inn ønske til rektor om å holde åpen skole i 
Skolepaviljongen før sommeren. 

• FAU stilte spørsmål om arbeidsmiljøet; grupperinger 
assistenter, lærere, renholdere. Rektor mener 
arbeidsmiljøet er godt. Skolen har ikke hatt 
organisasjonsundersøkelse i år da de skal over på nytt 
system. Verneombud har bekreftet at de ansatte har det 
bra. 

• Skolen skårer under snitt på nasjonale prøver og 
skolebidragsindikator. Elevene må få trening i hvordan 
oppgaver løses på prøver. 4 trinn vil testes i digital 
kompetanse, men rektor tror ikke vi skårer så godt da vi 
ikke har godt nok utstyr og opplæring.  

• Dersom foreldre har saker de ønsker å ta opp så 
oppfordrer rektor til å ta først kontakt med kontaktlærer, 
deretter avdelingsleder og så rektor.  

• Vedr Nye Eidsvåg Skole spilte FAU inn ønske om å reise 
idrettshallen først, positivt for skole, EIL og nærmiljø. 

• Skoleball – leie av lokaler. FAU tar kontakt med Hege 
Floen og hører hvordan det ble gjennomført i fjor. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kristine F 

4.  Saker fra foreldre/ klassekontakter: 

• 1. trinn 
o Ingen saker meldt inn. 

• 2. trinn 
o Bruk av skjerm - hvor mye blir det gjennom en 

dag/uke? Rektor tenker at de tar bort pedagogisk 
spising. Det vil bli tilsyn i spising, men ikke 
pedagogisk spising. Skoledagen vil bli forlenget slik 
at timetallet fylles.  

o Støy på SFO - er de voksne bevisste nok på støy? 
Foreldre viser til YouTube/Spotify på høyt volum 
ved henting. Blir barna slitne? Rektor tar det opp 
med SFO.  

o Ønsker bedre og mer stimulerende uteareal på ny 
skole. Det er tegnet inn gode og stimulerende 
uteareal på Paviljongen. «Skogen» skal brukes og 
ulike soner med lekeapparater. Rektor er bekymret 
for om det blir god nok uteplass til alle 287 elevene. 
Kan bli aktuelt for mellomtrinnet og benytte 
fotballbanen, eventuelt ulik tid for friminutt. 

• 3. trinn – ingen saker meldt inn. 

• 4. trinn – ingen saker meldt inn. 

• 5. trinn – ingen saker meldt inn. 

• 6. trinn – ingen saker meldt inn. 

• 7. trinn – ingen saker meldt inn. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

5.  Eventuelt – ingen saker tatt opp.  

 


